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Dotycry: uchwaĘ intencyjnej o likwidacji szkół podstawowych w Bażanowicach i
Go|eszowie. Równi.

Rzymsko _ Katolicka ParuftaŚw. MichałaArchanioła w Goleszowie obejmuje zasięgiem
swojej dziatalności Goleszów, atakire Bażanowice, Cisownicę, Godziszów, Kozakowicę Dolne i
Górne. Na terenie działaria Parafii ishiejąwięc proponowane do likwidacji szkdy podstawowe
w Bażanowicach i Goleszowie - Równi.

od dłuższego już czasu mieszkancy tych społeczności, gdzie ma nasĘlić likwidacjawyiej
wymienionych szkół, podejmująkroki i starania, by uchronić szkoły przed likwidacją'
Jako ProboszczParafti,wytaźzając opinię wielu paraftan i swojąwłasną solidaryzuję się
z działantarrti mającymi na celu uchronięnie tych szkół przed likwidacją
Kościół zaursze stał i stoi po stronie człowieka, broniąc jego praw i godności. Wyraza się to między
innymi troskąo właściwe wychowanie i rozwój najmłodszego pokolenia. W zwią4ku ztym Sprawa
właściwego firnkcj onowania systemu oświaty j est zawszę bliska Kościołowi.

Szkoły działające na terenie naszej Gminy prezentujądobry poziom nauczania' dzieciom
zapewniająwłaściwy rozwój, dająpoczucie bezpieczeństwa, umożliwiajądobry kontakt z
nauczycielami i pedagogami. Szkoły te równięż przyczyruająsię w duzym stopniu do integracji
mieszkańców wszystkich sołectw naszej Gminy.

Faktem jest' że dzisiaj wszędzie szuka się oszczędności. Faktem jest równieŻ i to' ie
utrzymanie szkół na terenie naszej Gminy Sporo kosztuje. Powstaje jednak pytanil, C4 szukanie
oszczędności jedynie poptzez likwidacje szkół nie przyniesie większych szkód, w tym szkód
społecznych. Czy nie można zna|eŻć lepszych sposobów organizacyjnych, takich by te szkoły
mogły dalej funkcjonować. Czy wpatrując się jedynie w suche liczby nie ucierpi przy tym
człowiek? Człowiek szczego|ny,jakim jest dziecko, zjego potrzebami, problemami, i potrzebą
zagut ar antowani a pełni bezp ieczeństwa.

Wypada prosić Członków Rady Gminy o spojrzenie na ten problem w sposób szerszy i
bardziej dalekosięźny. Może za kilka lat sytuacja na terenie naszej Gminy na tyle się poprawi, że
okaże się jak bardzo potrzebne Są proponowane dzisiaj do likwidacji, placówki oświatowe.
Łatwo jest coś zlikwidować natomiast trudniej odbudować.

Na pewno decyzje podejmowane przez Członków Rady Gminy nie sąłatwe i proste. Niech
jednak decyzje o reorganizacji systemu oświaĘ na terenie naszej Gminy mająna względzie dobro
kazdego dziecka i wszystkich pracowników oświaty.'
Wypada Ęczyć naszym Radnym, by światło Ducha Swiętego towatzyszyło podejmującym decyzje.
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